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در سفر استاندار فارس به شهرستان بیضاء چه گذشت؟
استاندار فارس در سفر به شهرستان بیضا گفت: در این سفر مسائل مختلفی مانند تامین شرب مورد نیاز شهرها و روستاها، اتصال این شهرستان به

آزادراه و بزرگ راه شیراز اصفهان و تقویت اشتغال مورد بررسی قرار گرفت.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، محمد هادی ایمانیه در سفر به شهرستان بیضا اظهارداشت: تدابیری برای تأمین آب شرب شهرستان بیضا
اندیشیده شده است و امیدواریم مشکل آب آشامیدنی تعداد زیادی از شهرها و روستاهای این شهرستان به سرعت حل خواهد شد.

نماینده عالی دولت در استان فارس ادامه داد: راه های ارتباطی شهرستان بیضاء و اتصال آن به آزادراه و بزرگ راه شیراز_ اصفهان با پروژه هایی که در
دست اقدام است، رفع خواهد شد.

وی با بیان اینکه شهرک صنعتی بیضاء با عنوان شهرک صنعتی دارو، کلنگ خورده است، گفت: امیدواریم برنامه ستاد اجرایی فرمان امام(ره) برای
سرمایه گذاری در بخش گیاهان دارویی، در این شهرستان و در شهرک صنعتی بیضاءمتمرکز شود.

استاندار فارس با اشاره به اینکه تولید نهاده های دامی که با تکنولوژی برتر در شهرستان بیضاء صورت میگیرد می تواند مصرف نهاده ها را بسیار کاهش
دهد، اظهارداشت: در صورت گسترش این تکنولوژیها، میزان مصرف نهاده های دامی که بخش زیادی از آن با واردات تامین می شود، به شدت کاهش

می یابد و یکی از راه های عبور از مشکل تامین نهاده ها، گسترش این فناوری در سطح کشور است.
دکتر ایمانیه ادامه داد: از موارد معدود پرورش خاویار خارج از دریا در سطح کشور در استان فارس قرار دارد و با توجه به صادراتی بودن این محصول،

ارزش افزوده بسیار بالایی نصیب کشور می شود.
نماینده عالی دولت در استان فارس افزود: به زودی آرد با سبوس کامل در شهرستان بیضاء تولید می شود و بخشی از نان مردم این استان با این آرد

تولید خواهد شد که تاثیر زیادی در کاهش بیماری های سرطانی و قلبی و عروقی خواهد داشت.
گفتنی است استاندارفارس در سفر به شهرستان بیضاء در یادواره شهدای روستای شیخ عبود و شهرستان بیضا نیز شرکت کرد.


